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Abstract (en)
In a ratchet wrench, the working head (3) is angularly adjustable relative to the handle (1) and can be arrested in the angularly adjusted position by
a manually moveable locking bar which is arranged in the handle and to which a ring of locking openings (13) on the working head (3) is assigned.
To facilitate handling, the handle (1) is provided with a central guide channel (8) reaching up to the region of the handgrip (2), and the locking
bar consists of a rod (9) which is displaceable in the guide channel and is rigidly connected to a slide (15) lying within reach of the thumb on the
handgrip (2). <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Knarre ist der Arbeitskopf (3) gegenüber dem Griffstiel (1) abwinkelbar und in der abgewinkelten Stellung durch einen von Hand
verstellbaren, im Griffstiel angeordneten Riegel arretierbar, dem ein Kranz von Verriegelungsöffnungen (13) am Arbeitskopf (3) zugeordnet ist. Zur
Erleichterung der Handhabung ist der Griffstiel (1) mit einem zentralen, bis zum Bereich des Handgriffes (2) reichenden Führungskanal (8) versehen
und besteht der Riegel aus einer im Führungskanal verschiebbaren Stange (9), die mit einem in Daumenreichweite des Handgriffes (2) liegenden
Schieber (15) starr verbunden ist.
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